

A PRODUCT OF
SRI LANKA (CEYLON)

Nutrition Information

Typical Values	Per 100ml
Energy	14kcal
Protein	0.7g
Fat	0g
Carbohydrate	3.5g
Of Which Sugar	3g
Calcium	5.69 mg
Sodium	0.12g
Potassium	105.7mg
Magnesium	5.5mg

*quantities above are average only

- Produced with hand-pick mature king coconuts
- Certified organic with no trans fats
- No added sugar, artificial colours or flavours
- Not from concentrate
- Higher level of electrolytes, excellent Hydrating drink
- King Coconut water can be added to make smoothies or to create great tasting cocktails and mocktails



NO ADDED SUGAR



NOT FROM CONCENTRATE



NO PRESERVATIVES



NO ARTIFICIAL COLOURS



NO ARTIFICIAL FLAVOURS

“100% organic
King coconut water”

Ingredients: 100% Organic King Coconut Water
Eau de - noix de coco king 100% biologique

We practice Sustainable Agriculture Benefitting
Our Farmers and Their Families



LK-BIO-149
non-EU Agriculture



ORGANIC

KING COCONUT
WATER

WITH

NATURAL
ELECTROLYTES



Description

Gs

King Coconut is indigenous to Sri Lanka. Widely used in Ayurvedic medicine which is known as natural rejuvenation drink.

Oorg King Coconut Water is harvested from traditional farming estates and picked individually at the perfect time to ensure the tastiest and most nutrient rich in king coconut water.

100% Organic King Coconut Water rich in natural Electrolytes that are vital to many key functions in the body.

Oorg King Coconut Water is perfectly refreshing, hydrating and natural energizing drink.

Not only does it taste delectable, but it aids digestion and contains more magnesium and calcium than an orange and more potassium than a banana.

F

King Coconut est originaire du Sri Lanka. King coconut est largement utilisé dans la médecine ayurvédique aussi connue comme une boisson de rajeunissement naturel.

L'eau de noix de coco Oorg King est récoltée dans des domaines agricoles traditionnels et cueillie individuellement au moment idéal pour garantir l'eau de noix de coco la plus savoureuse et la plus riche en nutriments.

L'eau de noix de Coco King est 100% biologique et riche en électrolytes naturels qui sont essentiels à de nombreuses fonctions clés du corps.

Oorg King Coconut Water est une boisson énergisante parfaitement rafraîchissante, hydratante et naturelle.

Non seulement il a un goût délicieux, mais il facilite aussi la digestion et contient plus de magnésium et de calcium qu'une orange et plus de potassium qu'une banane.

USAGE

Best served chilled. can be infused into smoothies desserts & other beverages. Once opened, consume within 24 hours.

STORAGE

Store in a cool & dry place.



Website: www.helabhoomi.com

Email: info@helabhoomiproductions.com

Telephone: 0044 1375807611

Certified Organic by Control Union
CU816015



See the date on lid

100% VEGAN NETV 350ml 11.8 fl.oz